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__________________________________________________________________________________ 
Op 7 februari 2019 ontvingen wij vragen van de PvdA met betrekking tot de verkeerssituatie op de 
Lage Wal, op basis van artikel 40 Reglement van Orde. Hieronder treft u de gestelde vragen aan, met 
het daarbij behorende antwoord: 
 

1 Bent u het met de briefschrijvers eens dat de Lage Wal onveilig is voor fietsers? 
Hier zijn wij het deels mee eens. Verkeerskunde kent objectieve en subjectieve 
onveiligheid. Objectief is er geen aanleiding om aan deze weg aanpassingen te doen. Er 
rijden 2500 motorvoertuigen per dag en de gemiddelde snelheid ligt op 56 km/h. 
Subjectief gezien kan er wel aanleiding worden gevonden om de weg als onveilig te 
ervaren. Door de beperkte afmetingen, het verkeer en de snelheden komt de weg op de 
fietser over als een onveilige route. 
 

2 Vindt u dat er maatregelen nodig zijn om de Lage Wal veiliger te maken voor fietsers? 
Er zijn maatregelen nodig om het verkeer zich bewust te maken van elkaars aanwezigheid 
en bewust te maken van het gestelde regime. Door extra borden met de maximaal 
toegestane snelheid te plaatsen, de route over de Hoge Wal in de spitstijden onmogelijk 
te maken en in samenwerking met de lokale politie snelheidscontroles uit te voeren 
proberen we de situatie te verbeteren. Grotere maatregelen, zoals het scheiden van 
verkeersstromen en het betrekken tot de bebouwde kom, worden meegenomen in het 
project Bakertand. 
 

3 Gaat u in gesprek met de indieners van de brandbrief? 
Na ontvangst van de brandbrief is op verschillende momenten telefonisch en schriftelijk 
contact geweest met de indieners. Tijdens deze contactmomenten zijn met name de 
inhoud van de brandbrief en de toe te passen maatregelen vanuit de gemeente 
besproken. Bijgevoegde antwoordbrief is eerst telefonisch besproken met de indieners en 
vervolgens als antwoord op de brandbrief verzonden. Onderstaand proces weergeeft de 
contactmomenten en werkzaamheden in chronologische volgorde en is sinds verzending 
van de brief doorlopen of staat op de planning. 
Op 30 november 2018 is door de gemeente Goirle een brandbrief ontvangen betreffende 
de verkeerssituatie op de Lage Wal. Bewoners uit de directe omgeving van de Lage Wal 
hebben gezamenlijk deze brief opgesteld met als doel een aanpak van de 
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verkeersonveiligheid op de Lage Wal. Naar aanleiding van deze brandbrief is er met de 
familie Walraven contact geweest op 11 december 2018. Tijdens dit telefoongesprek 
heeft de familie Walraven de situatie nader kunnen uitleggen en is er vanuit de gemeente 
aangegeven dat het onze aandacht heeft. De familie Walraven gaf in dit gesprek aan op 
vakantie te zijn van 12/12/18 tot 20/01/19 waardoor zij slechter bereikbaar zouden zijn. 
Na het onderzoeken van de inhoud van de brandbrief is er op 19 december 2018 een 
bezoek gebracht aan de Walhoeve. Tijdens dit bezoek zijn de mogelijkheden tot afsluiting 
van de sluiproute via de Hoge Wal besproken met de eigenaar van de Walhoeve. Nadat 
overeenstemming was bereikt over de locatie en het soort afsluiting is afgesproken dat 
deze uitgewerkt en vervolgens geplaatst zal worden door de  gemeente in het eerste 
kwartaal van 2019. Op 9 januari 2019 is de familie Walraven op de hoogte gebracht van 
een langere behandeltermijn wegens de feestdagen. Als reactie hierop is door de familie 
Walraven navraag gedaan over de te volgen planning. Deze was op dat moment niet 
duidelijk en hierop is door de gemeente geen reactie gegeven. Op 5 februari 2019 heeft 
de familie Walraven een verzoek gedaan over de stand van zaken betreffende de 
brandbrief. Hierover is op 5 februari 2019 telefonisch contact geweest. De inhoud van de 
brandbrief is in dit gesprek besproken en de gemeentelijke reactie op de voorgestelde 
maatregelen en te treffen maatregelen is ook besproken. Op 7 februari 2019 is dezelfde 
informatie als die gedeeld is in het telefoon gesprek schriftelijk verzonden aan de familie 
Walraven. Hierop is op 10 februari 2019 een reactie gekomen vanuit de familie Walraven. 
In deze reactie laten zij weten de maatregelen te beperkt te vinden en vragen zij een 
gesprek aan met de gemeente. Ondertussen was de gemeente Goirle bezig met de 
voorbereidingen voor de afsluiting van de Hoge Wal tijdens spitsperioden. De stand van 
zaken van deze voorbereidingen en een reactie op de tweede ontvangen brief van de 
familie Walraven is in een telefonisch gesprek op 20 februari 2019 besproken. In week 9 
2019 zal de afsluiting worden gecommuniceerd met de inwoners van de gemeente Goirle 
via het Goirles Belang, gemeentelijke website en sociale media. Op 1 maart 2019 zal het 
paaltje wat de Hoge Wal zal afsluiten in werking treden en middels de 
vooraankondigingen wordt het wegverkeer op de hoogte gebracht. Na deze eerste 
maatregel die het sluipverkeer via de Hoge Wal zal weren, staat op 6 maart 2019 een 
overleg gepland met de lokale politie over de mogelijkheden van snelheidscontroles op de 
Lage Wal. 
 

4 Denkt u dat de voorgestelde maatregelen effectief zijn? 
Het aanleggen van snelheid beperkende maatregelen zal niet effectief zijn. De weg kent 
een smalle maatvoering, de omgeving (sloot en bomen) sluiten direct aan op de weg en 
de combinatie van autoverkeer, landbouwverkeer en fietsverkeer zorgen al voor 
voldoende snelheidsremming. Door bijvoorbeeld wegversmallingen aan te leggen zullen 
de weggebruikers een strijd gaan voeren over wie er als eerste door de versmalling heen 
kan. Dit zal de verkeersveiligheid niet verhogen en de aandacht van de weggebruiker op 
de versmallingen leggen in plaats van de aanwezige fietsers. 
 

5 Schat u in dat een of meer van de voorgestelde maatregelen zullen worden 
overgenomen? 
Door de Hoge Wal in de spitsperiode af te sluiten voorkomen we sluipverkeer via de Hoge 
Wal. Dit zal waarschijnlijk ook invloed hebben op de intensiteiten. Met behulp van extra 
bebording wordt de weggebruiker zich meer bewust van de maximaal toegestane 
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snelheid en door snelheidscontroles uit te voeren zullen we te hard rijders raken in de 
portemonnee. 
 

6 Wordt er voor 1 mei 2019 al iets aan de verkeersveiligheid op de Lage Wal gedaan? 
Per 1 maart zal de Hoge Wal afgesloten worden voor gemotoriseerd verkeer in de 
spitsperiode. De extra bebording en snelheidscontroles zullen ook voor 1 mei al 
uitgevoerd zijn. 
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